
Referat af bestyrelsesmøde den 17 december. 

Dagsorden: 

1. Siden sidst. 

2. El/skur status. 

3. Økonomi. 

4. Generalforsamling d. 15 Januar 2016. 

5. Program for 2016. 

6. Evt. 

1. Skuret er lige ved at være færdig, og der mangler kun nogle småting. Der manglede folk til 

kommunejagten. Svend Erik Sund og Ove Poulsen var med på jagt. Vi havde søgt om penge fra 

skydebanepuljen, men havde ikke hørt noget endnu, kun det, at de havde modtaget vores ansøgning. 

2. Der var kommet El i klubhuset, og al installationsarbejde var betalt både Energi Midt og 

Elinstallatør Ib Thomsen. Der grønne skur, var blevet lidt dyre en forventet, men det var også blevet 

rigtig godt. Vi havde betalt, for meget for strøm, til Energi Midt. Det var en helt klar regnefejl, og 

pengene var på vej tilbage til Romlund Jagtforening.  

3. Økonomien se rigtig godt ud, og der var på nuværende tidspunkt 23600 kr. på foreningens konto. 

4. Dagsorden blev gennemgået, så der var styr på det fra bestyrelsens side. Per Dalgaard havde 

tilbudt, at lave mad til generalforsamlingen. 

5. Pogrammet blev fastlagt for 2016. 

6. Intet.  

     Reterent: Ole Saabye Nielsen 


